
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 22. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 117
Kan ministeren uddybe, hvorfor udarbejdelsen af en digital løsning ikke prioriteres højere 
af ministeren, når ministeren nu ved at pengeinstitutterne alene bruger 3,4 milliarder om 
året på at efterleve reglerne (’compliance’) på området, og at foreningerne bruger deres 
frivillige og økonomiske ressourcer på at imødekomme de krav, der stilles, i stedet for at 
bruge deres tid på at udvikle deres forening til gavn for borgerne, for fællesskabet, for det 
sociale liv og for sundheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand

1/1

Offentligt
(Omtryk - 04-01-2022 - Ændret adressat) KUU Alm.del - Spørgsmål 117

Kulturudvalget  2021-22


